
Protokoll nr 7/2024

Digitalt styrelsemöte med Västergötlands
schackförbund onsdagen den 7 augusti kl 18.00 

Närvarande:  Jörgen Isaksson (ordförande), Anders Wengholm (kassör), Anders Frisk (vice 
ordförande), Ingemar Gustavsson (vice sekreterare), Gustav Gyllenhammar (ledamot), Christian 
Carlsson (ledamot), Martin Johansson (suppleant) och Josef Håkanson (suppleant). Desutom deltog 
Stephan Kring och Margareta Claesson från juniorträningsgruppen.

Frånvarande: Eva Johansson

Martin Johansson går in som ordinarie ledamot i Eva Johanssons frånvaro.

§ 1. Mötets öppnande
Jörgen Isaksson hälsade alla välkomna och förklarade mötet öppnat. 

§ 2. Val av justerare
Anders Frisk valdes till justerare jämte ordföranden.

§ 3. Fastställande av dagordningen
Dagordningen fastställdes.

§ 4. Kvarstående från föregående mötesprotokoll den 25 maj.
På det förra mötet informerades styrelsen om att Skara SS kunde starta upp Västgöta Open igen i en
lite mindre skala om Västergötlands Schackförbunds styrelse var positiva till det. Vi var positiva till 
det. Anders Wengholm undrade exakt vad det var Skara SS ville att vi skulle hjälpa till med och 
Jörgen Isaksson svarade att han skulle skicka ut mailet från Skara. 

§ 5. Juniorträningsgruppen
Juniorträningsgruppen har gjort en tränings- och aktivitetsplan. Planen är att förbereda aktiviteterna 
under augusti och september genom att inbjuda juniorer och se om de är intresserade av att vara 
med. De planerar att ha en kick off den 15 september tillsammans med Ari Ziegler, preliminärt i 
schackhuset i Göteborg. Träningsprogrammet bestar av digitala möten varannan vecka onsdagar kl 
19.00. Ett träningsläger i mars och deltagande i Deltalift Open ingår i planen.

Ari Ziegler kostar 500 kr per timme och han vill bara ägna sig åt juniorträningen. Han vill också ha 
250 kr per timme när han reser. Han reser kollektivt. 

Juniorträningsgruppen har diskuterat urvalskriterier för vilka juniorer som skall bjudas in. 
Juniorerna skall vara bosatta i Sverige och vara huvudmedlem i klubb som är med i Västra 
Götalands Schackförbund. De behöver vara aktiv och ha relativt hög rating. För att kunna delta rent 
praktiskt behöver de egen dator med internet. De bör få ersättning för resor vid träffar. 
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Budget:
Ari Zieglers lön och eventuella materialkostnader för onlineträffarna: 8 000 kr.
Kick off: 12 000 kr.
Andra träff: 12 000 kr.
Träningsläger:  ca 38 000 kr.
Deltalift open:  40 - 45 000 kr.
Totalt:  ca 115 000 kr

Det är inte säkert att allt det här kommer att genomföras och RF-Sisu kan kanske stå för en del av 
kostnaderna.

Därmed är juniorträningsgruppen klara med sina uppgifter och styrelsen tackade dem för ett mycket
väl utfört arbete.

§ 6. Ordförandes rapport
a) Sveriges Schackförbunds kongress
Jörgen Isaksson rapporterade från Sveriges Schackförbunds kongress. 

Valberedningens förslag gick igenom. Johanna Nabbing blev nyvald in i Sveriges Schackförbunds 
styrelse.

Förbundsstyrelsens förslag till beslut angående SS Manhems motion om klarare regler för sen 
registrering av utländska spelare gick igenom, det vill säga det blev bifall på yrkande 1 och 2 men 
avslag på yrkande 3, 4 och 5.

Sveriges Schackförbunds proposition om nya stadgar för Sveriges Schackförbund samt ny 
rekommenderad stadgemall för distriktsförbunden gick igenom efter viss omarbetning. 

Fredrik Kjellqvist fick motta Riltonplaketten i brons.

Schack-SM 2025 kommer att spelas på Fyrishov i Uppsala. Det är en del av en gammal 
överenskommelse från år 2020.

b) Hova SS nedläggning
Hova SS har lagt ner klubben. Klubbkassan på ca 4000 kr har överförts till Västergötlands 
Schackförbunds konto. Jörgen Isaksson kommer att hålla kontakten med klubben angående övrigt 
material. 

§ 7. Rapport anställd, Josef Håkanson
Josef Håkanson informerade om att han inventerat och packat om material för Schack-4:an. Han 
hämtat allt schackmaterial som var hos Fredrik Kjellqvist och gått igenom det. Han har hittat gamla 
mötesprotokoll som han har lagt upp på hemsidan. Han har också arbetat med layouten på 
hemsidan.
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§ 8. Ekonomisk rapport
Anders Wengholm informerade om att förbundet har 1,3 miljoner i kassan, men det förväntade  
landstingsbidraget har inte blivit beviljat eftersom det inte gick att använda sig av 
medlemsklubbarnas junioraktiviteter i ansökan. Det finns möjlighet att komplettera ansökan fram 
till den 19 augusti och Anders Wengholm och Jörgen Isaksson kommer att försöka göra det, men det
är osäkert om det leda till att vi får något bidrag.

Eftersom landstingsbidragen i framtiden är osäkra så måste onödiga kostnader undvikas. Styrelsen 
behöver fastställa årsbudget, verksamhetsplan och utvärdera måluppfyllelsen. Jörgen Isaksson 
kommer att ta presentera ett förslag till verksamhetsplan om ett par möten. 

§ 9. Tävlingskommittén
Jörgen Isaksson har köpt in tio böcker till de tre nybörjartävlingarna den 16 november. En bok går 
till vinnaren och två böcker lottas ut på varje tävling. De som deltar får inte ha något Elo-tal. 
Inbjudan görs klart i samband med tävlingskommitténs nästa möte. Jörgen Isaksson kommer att 
undersöka om de planerade lokalerna i Skara, Sotenäs och Borås är lediga. Tävlingskommittén 
beslutar om det skall vara startavgift på mötet den 9 september.

Lilla Alingsåsspelen fick ställas in på grund av för få anmälningar.

§ 10. Skolschackkommitén
a) Utvärdering Schack4an
Anders Wengholm rapporterade att han konstaterat att Schackfyran inte gav de stora 
landstingsbidrag som han förväntat sig. Det är inte möjligt att lova att stå för alla resor till 
riksfinalen. Senast var busskostnaderna för de fem klasserna som reste till Riksfinalen cirka 5 x 20 
000 kr. Kvalet till tävlingen kommer att spelas online och Josef Håkanson får förtroendet att 
bestämma datum i samråd med Sveriges Schackförbund

b) Information bidragssystem SSF
Skolschackklubbar ger 40 kr per medlem från Sveriges Schackförbund. Förbundet betalar den 
medlemsavgift vi tar ut, 50 kr, minus den den registreringsavgift de tar ut, 10 kr. 

§ 11. Övrig rapportering/frågor
a) Förslag kongressort 2025
Falköpings Schacksällskap fyller 120 år och SA Mark fyller 25 år, men det kan vara fler klubbar 
som har jubileum och är intresserade av att ha kongressen. Josef Håkanson fick i uppdrag att lägga 
upp frågan på hemsidan så att klubbarna kan ansöka om att få kongressen. De måste ansöka före 
den 30 september i år.
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§ 12. Beslut
a) Inköp av bräden
Josef Håkanson föreslog att fler vikbara bräden med rutstorleken 55 x 55 mm skulle köpas. De 
bräden med rutstorleken 50 x 50 mm är en aning små för de pjäser vi har. Styrelsen ansåg att det 
inte fanns något omedelbart behov av fler bräden så frågan bordlades.

b) Budget juniorträningen
Styrelsen sade ja till budgeten från juniorträningsgruppen (se § 5) med förbehållet att delar kan 
strykas om förutsättningarna ändras. Om den andra träffen också blir ett tvådagarsläger stiger den 
beräknade kostnaden för träffen från 12 000 kr till cirka 40 000 kr. De två första punkterna: Ari 
Ziegler lön och kickoffen godkändes utan förbehåll men resten av programmet, det vill säga 
träningslägret och Deltalift Open kan behöva anpassas.

Mötet beslutade att ta ut en egenavgift på 500 kr från juniorerna för att de skall vara motiverade att 
vara med på de träningar de tackat ja till.

Jörgen Isaksson tar kontakt med RF-Sisu och undersöker hur mycket hjälp vi kan få från dem.

En ny arbetssgrupp bestående av Martin Johansson, Josef Håkanson, Anders Wengholm, Eva 
Johansson och Jörgen Isaksson bildas för att stödja Ari Ziegler och ta hand om de uppgifter han inte
vill ta på sig. Martin Johansson valdes till sammankallande och kallar till möte inom de närmaste 
dagarna.

§ 13. Nästa möte
Nästa möte blir digitalt onsdagen den 11 september kl 18.00.

§ 14. Mötets avslutande
Jörgen Isaksson tackade alla för visat intresse och förklarade mötet avslutat.

Vid protokollet

______________________________
Ingemar Gustavsson, vice sekreterare

Justeras:

______________________________ ______________________________
Jörgen Isaksson, ordförande Anders Frisk, justeringsman
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